
Referat fra styremøte i Paradis Tennisklubb (PTK) 

Dato: 21. september 2022 (18:00-20:00) 

Sted: BTA 

Deltakelse 

Styremedlemmer Tilstede Ikke tilstede 

Olav Hustad, styreleder X  

Christer Lilleskare Olsen, 
nestleder 

X  

Kenneth Aadland X  

Birgitte Teglgaard Jørgensen X  

Silje Sørtvedt X  

Susanne Søderstrøm X  

Charlotte Duke X  

Jon Sigurd Lundestad X  

Andre   

Harald Reyes, daglig leder X  
 

Agenda 

Saksnr. Beskrivelse Sakstype 

34/22 Godkjenning av agenda og møteinnkalling Beslutning 

35/22 Godkjenning av møtereferat fra forrige styremøte Beslutning 

36/22 Oppdatering av oppfølgningssaker Orientering 

37/22 Status: Økonomi, anskaffelser, sport, drift, personale Orientering 

38/22 BTA som eksamenslokale Orientering/Beslutning 

39/22 Frode Skjervan – Trigo Fysioterapi «Samarbeid PTK» Orientering 

40/22 Jan Sportssjef NTG – kort presentasjon + Pål 
Bjørnhusdal (treningssenter konsulent) 

Orientering 

41/22 Eventuelt  

 

Referat 

34/22 Godkjenning av agenda og møteinnkalling 
Godkjent 
 

35/22 Godkjenning av møtereferat fra forrige styremøte 
Referat fra styremøte 17. Juni 2022 sendes ut til godkjenning når det er klart. 
 

36/22 Oppdatering av oppfølgningssaker 
Daglig leder orienterte om utvalgte oppfølgningssaker, se vedlegg. 
 

37/22 Status: Økonomi, anskaffelser, sport, drift, personale 
Daglig leder orienterte om status økonomi, anskaffelse av nye skap, og engasjement av 
fire nye hjelpetrenere. Har fortsatt ikke funnet ny fulltidstrener til de yngste i 
konkurransegruppen. 
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38/22 Utleie av BTA til eksamener har lenge vært en god inntektskilde for klubben. 
Eksamener går mot digitalisering, og penn og papir formatet blir stadig mindre brukt. 
Vi har fått konkrete forespørsler fra skoler på digitale eksamener, og vi bør vurdere å 
utføre de nødvendige utbedringer slik at vi kan huse digitale eksamener. Vi er blitt 
forelagt ulike spesifikasjonskrav fra skoler, og innhentet tilbud på nødvendige 
utbedringer. Daglig leder la frem fordeler og ulemper. Kostnadene ved utbedringene er 
betydelige, men utleie til digitale eksamener har et godt inntektspotensial over tid, 
tilsvarende penn og papir eksamener før pandemien. Styret er positiv til forslaget, men 
ba daglig leder undersøke mulighetene for å sikre mer langsiktige avtaler med skolene, 
før styret fatter beslutning. 

39/22 Frode Skjervan – Trigo Fysioterapi «Samarbeid PTK» 
Orienterte om det nye fys opplegget for klubbens konkurransesspillere. 
 

40/22 Jan Sportssjef NTG – kort presentasjon + Pål Bjørnhusdal (treningssenter konsulent) 
Orienterte om NTG, finansiering og prioriteringer 
Bjørnhusdal presenterte et innspill til omlegging av treningssenteret til et senter 
tilpasset toppidrett til en kostnad av 1,9 millioner kroner. 
 

41/22 Eventuelt 
 

 

 

Olav Sæbjørn Hustad 
Styrets leder 

 
 
 

Christer Lilleskare Olsen 
Nestleder 

 
 
 

Tore Kenneth Aadland 
Styremedlem

Birgitte Teglgaard Jørgensen 
Styremedlem 

 
 
 

Charlotte Alvilde Buanes Duke 
Styremedlem 

 
 
 

Silje Michelsen Sørtveit 
Styremedlem

Susanne Døsvig Søderstrøm 
Styremedlem 

 
 
 

Jon Sigurd Lundestad 
Styremedlem 

 
 
 

DocuSign Envelope ID: 6CF6FB25-5A41-407F-9156-3A6917E38E42


		2023-03-13T01:21:42-0700
	Digitally verifiable PDF exported from www.docusign.com




